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Motie: Onderzoeken of er mogelijkheden zijn tot financiering voor aanleg van extra

parkeerplaatsen en uitbreiding van de fietsenstalling ( meer afsluitbare fietsboxen) bij NS
station Maarheeze

Raadsvergadering : 12 november 2019

De raad van de Gemeente Cranendonck in vergadering bijeen op 12 november 2019,

Overwegende dat,

© Het aantal parkeerplaatsen bij het NS station Maarheeze ontoereikend blijkt te zijn

o Het parkeren in de bermen vaak tot gevaarlijke situaties leidt

o De fietsenstalling nu vaak overvol is, waardoor mensen de auto pakken en de fiets

daar niet durven te stallen

© Reizen per openbaar vervoer veel duurzamer is en daarom meer gepromoot moet

worden

o Door te treinen er een bijdrage geleverd wordt aan het verkleinen van de files op de

A2 richting Eindhoven en daardoor minder C02- en fijnstof uitstoot

© Er veel werknemers uit de Brainport regio in Maarheeze e.o. wonen en zo verleid

zouden kunnen worden met het openbaar vervoer te reizen

Roept het College op:

1. Te onderzoeken en of er mogelijkheden zijn tot financiering van aanleg voor extra

parkeerplaatsen en uitbreiding van de fietsenstalling (meer afsluitbare fietsboxen)

vanuit Brainport/MRE (mobiliteit), en/of Prorail, of subsidiëring door de Provincie

Noord-Brabant of in het kader van het geld dat beschikbaar is gesteld door de

Programmaraad SmartwayZ.

2. Mocht dat het geval zijn, dan een raadsvoorstel hiervoor te bereiden en dat aan

de raad voor te leggen

en gaat over tot de orde van de dag

fractie Pro6 fractie CDA fractie VVD fractie Elan, fractie Cral,


